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BR.0012.1.2.2022 

 

Protokół nr 12/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytej w dniu 16.11.2022 roku w Gminnej 

Bibliotece Publicznej w Bestwinie. 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

2. Kontrola działalności Gminnej Biblioteki Publicznej. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.1 

 Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie, przywitał członków komisji oraz 

dyrektor biblioteki panią Marzenę Kozak. Na podstawie listy obecności stwierdził, że 

posiedzenie jest prawomocne. Obecni są wszyscy członkowie komisji, a lista obecności 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad.2 

 Przewodniczący Komisji dyrektor Marzena Kozak oprowadziła członków komisji 

po siedzibie w Bestwinie i pokazała obecny stan obiektu po pracach modernizacyjnych. 

Zwróciła uwagę na część starych rur stalowych, które w kilku miejscach są nieszczelne.  

Następnie omówiła działalność biblioteki gminnej wraz z filiami w 2021 roku. W rankingu 

bibliotek w powiecie bielskim nasza biblioteka zajmuje 1 miejsce. Dyrektor zwróciła 

uwagę na duża wartość dodaną współpracy ze szkołami i oswajanie dzieci z biblioteką.  

Radny Roman Pacyga zapytał na ile autonomiczne są filie. Dyrektor odpowiedziała, że 

daje swoim współpracownikom dużą swobodę w realizacji własnych pomysłów.  

Zapytana o potrzeby remontowe powiedziała, że każda z bibliotek na terenie gminy 

wymaga czegoś innego: w filii w Bestwince jest podłoga do wymiany. W Bestwinie 

występuje problem starych stalowych rur. W Janowicach jest problem z kanalizacją po 

stronie OSP (doszło do 2 zalań w 2022 roku). Filia w Kaniowie potrzebowała by więcej 

miejsca. W dyskusji radni poruszyli temat pustych pomieszczeń po dawnym ośrodku 

zdrowia w Kaniowie.  

Jeżeli chodzi o zatrudnienie to pracuje 6 osób, a zgodnie z wymogami na 500 czytelników 

powinien przypadać 1 etat. Problem ten szczególnie wybrzmiewa w sytuacjach choroby 

któregoś z pracowników luz podczas urlopów.  



W 2023 roku na pewno wzrosną koszty utrzymania obiektów wynikające ze wzrostu cen 

energii oraz m.in. płacy minimalnej.  

W dyskusji radni stwierdzili, że biblioteka gminna oraz jej filie prowadzone są w sposób 

prawidłowy. Do Rady Gminy oraz wójta wystosowane zostaną wnioski dotyczące 

bieżących potrzeb remontowych. 

 

 

Ad.4 

 

 Dziękując za udział w posiedzeniu Przewodniczący Łukasz Furczyk zamknął 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

Nagranie stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

Łukasz Furczyk 

 

 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. Borutka Jerzy  

2. Gac Marcin  

3. Kołodziejczyk Grzegorz  

4. Pacyga Roman  

 

 

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Bestwinie Marzena Kozak   

 

 




